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Σήµερα ηµέρα Τρίτη 27 Ιουλίου 2010 και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ  Ιωάννης Λασκαρίδης, ο 
Αντιπρόεδρος  Νέστορας Κουράκης και τα µέλη Εύη ∆εµίρη, Ίρις Αυδή-
Καλκάνη, Γιάννης Παπακώστας, Κωνσταντίνος Τσουράκης,  
Κωνσταντίνος Αποστολάς.   

 
     Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 
 

1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε µε την ενδεχοµένη από 
την εταιρεία µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ Α.Ε., 
ιδιοκτήτρια του τηλεοπτικού σταθµού ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου, 
παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας. 

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την 20η Ιουλίου 2010. 

 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις: 

 
Ι. Το άρθρο 15 παρ. 2 του Συντάγµατος της Ελλάδας, κατά το οποίον η ραδιοφωνία 
και η τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η 
επιβολή των διοικητικών κυρώσεων υπάγονται στην αποκλειστική αρµοδιότητα του 
Εθνικού Συµβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόµος 
ορίζει.  

 
ΙΙ. Τo άρθρo 5 παρ. 1  και 2 του Π. ∆/τος 77/2003, κατά το οποίο η µετάδοση των 
γεγονότων πρέπει να είναι αληθής ακριβής και όσον το δυνατόν πλήρης, τα γεγονότα  
πρέπει να παρουσιάζονται µε προσοχή και αίσθηµα ευθύνης, ώστε να µη 
δηµιουργούν σύγχυση, ενώ εξάλλου ανακρίβειες ή παραπλανητικές δηλώσεις 
διορθώνονται αµέσως στο πλαίσιο της ίδιας ή παρόµοιας εκποµπής.   
 
ΙΙΙ.  Το άρθρο 9 παρ. 3 του Π. ∆/τος 77/2003, κατά το οποίο δεν επιτρέπεται η 
αλλοίωση των εκφραζοµένων απόψεων και θέσεων µε οποιονδήποτε τρόπο, όπως µε 
αλλαγή της σειρά ερωτήσεων και απαντήσεων, µε αποσπασµατική αναφορά των 
απαντήσεων, µε τη χρησιµοποίηση ηχητικών ή οπτικών τεχνασµάτων κ.α. 
 
IV. Το άρθρο 14 παρ. 1 του Π. ∆/τος 77/2003, κατά το οποίο τα δελτία ειδήσεων 
πρέπει να συντάσσονται µε ακρίβεια, αντικειµενικότητα και τη µεγαλύτερη δυνατή 
πολυµέρεια. 
 
V. Το άρθρο 4 παρ. 1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ ελέγχει 
την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 4 παρ. 
1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
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Αιτιολογικό 
 
Εκ των στοιχείων του φακέλου της εταιρείας µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ 
ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ Α.Ε., ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθµού 
ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου, του υποβληθέντος υποµνήµατος και της 
παρακολουθήσεως δελτίου ειδήσεων του σταθµού κατά την 14.5.2010, προέκυψαν τα 
ακόλουθα:   
Εκφωνητής των ειδήσεων:  …της τοποθέτησής του µεταξύ άλλων υποστήριξε ότι η 
παρούσα δηµοτική αρχή µόλις ανέλαβε τη διοίκηση του ∆ήµου το πρώτο πράγµα που 
έκανε ήταν να καταστρέψει τη νησίδα, υλοποιώντας βεβαίως τις υποσχέσεις που είχε 
δώσει προεκλογικά χωρίς ωστόσο να έχει προχωρήσει στην κατασκευή των 
απαραίτητων έργων τοποθέτησης των δικτύων ύδρευσης κι αποχέτευσης στην 
περιοχή Λαζαρέτο. Ο δήµαρχος Μυτιλήνης δεν απάντησε επί του ερωτήµατος και 
κατηγόρησε τον κύριο Χατζηκοµνηνό ότι ψεύδεται. 
Έναρξη ρεπορτάζ στο χρονικό σηµείο 0:00:47 µε κυρίαρχη λεζάντα στο κάτω µέρος της 
οθόνης την ακόλουθη: 
«ΠΟΙΟΣ ΠΛΗΡΩΝΕΙ ΤΑ … ΣΠΑΣΜΕΝΑ» 
κ. Άρης Χατζηκοµνηνός (Επικ. Μείζονος Αντιπολ. ∆ηµ. Μυτιλήνης:  Για ποιο λόγο 
στην αρχή της θητείας σας, µάλιστα πρέπει να ήταν µέσα στις πρώτες δεκαπέντε-
είκοσι µέρες της θητείας σας χωρίς καµιά απόφαση δηµοτικού συµβουλίου ή 
οποιουδήποτε φορέα προβήκατε σε καταστροφή του τριγώνου εκείνου που η µελέτη, 
η εγκεκριµένη από το Σ.Χ.Ο.Π. και η µελέτη των φαναριών είχε προβλέψει κι είχε 
κατασκευαστεί κι έρχεστε σήµερα και ξανακατασκευάζετε την ίδια ακριβώς νησίδα. 
Αυτό, το οποίο κάνετε είναι στα πλαίσια τη; Πολιτικής σας του γκρεµίζουµε και 
καταστρέφουµε ό,τι κάνει ο προηγούµενος κι ερχόµαστε στη συνέχεια και το 
ξαναφτιάχνουµε; Είναι στα πλαίσια της πολιτικής σας, πλατεία Αλυσίδας, ότι 
γκρεµίζουµε το δικό µας έργο, το δικό σας δηλαδή και το ξανακάνουµε και εν 
κατακλείδι, όλα αυτά τα σπασµένα, κύριε ∆ήµαρχε κι αυτά τα πισωγυρίσµατα, ποιος 
τελικά τα πληρώνει; Τα πληρώνει ο Μυτιληνιός; Έχετε κάποιο µυστικό κονδύλιο και 
κάποιο τρόπο που βρίσκετε χρήµατα για να σπάτε κράσπεδα και πεζοδρόµια και να 
τα ξαναδηµιουργείτε; Ποιος σας έδωσε τελικά αυτό το δικαίωµα χωρίς αποφάσεις, να 
προβαίνετε σε τέτοιες ενέργειες κι ύστερα από δυόµισι ολόκληρα χρόνια, να ‘ρχεστε 
και να ξανακάνετε αυτό το τρίγωνο; Εκτός αν η δυνατότητα που δίνεται σήµερα να 
µπαίνουν από την πλατεία, από την οδό Κωνσταντινουπόλεως στην πλατεία και στη 
συνέχεια στην οδό Νιάνια τα ταξί, αποτελεί αλλαγή στην πολιτική σας και στις 
υποσχέσεις που τους είχατε δώσει ότι θα συνεχίσουν να περνάνε απέναντι. Αλλά 
ακόµα και σ’ αυτήν την περίπτωση τίθεται το ερώτηµα, δεν µπορούσε να γίνει το 
κόψιµο της , του τριγώνου, όπως ακριβώς το διαµορφώνετε τώρα και ήταν αναγκαίο 
να καταστρέψετε ολόκληρο το τρίγωνο µε τη δικαιολογία ότι υπήρχαν έργα της 
∆.Ε.Υ.Α.Μ.- που αλήθεια η ∆.Ε.Υ.Α.Μ. δεν τα ‘ξερε, όταν το ‘κανε το τρίγωνο, η 
προηγούµενη δηµοτική αρχή, το ανακάλυψε µετά που ήρθατε εσείς προ δεκαπέντε 
µέρες. Εν κατακλείδι η ερώτηση είναι, ποιος σας δίνει το δικαίωµα, κατά το δοκούν, 
αυθαιρετώντας, να καταστρέφετε πεζοδρόµια, να σπάτε κράσπεδα και να ‘ρχεστε στα 
δυόµισι χρόνια να τα ξανακάνετε. 
κ. Νάσος Γιακάλης (∆ήµαρχιος Μυτιλήνης): Για ακόµη µια φορά ο κ. 
Χατζηκοµνηνός διαστρεβλώνει την αλήθεια, λέει ψέµατα. Αυτό κάνει. Συνεχώς λέει 
ψέµατα. Και το λέει συνειδητά. Επιτέλους είναι επικεφαλής της Μείζονος 
Αντιπολίτευσης. Πρέπει επιτέλους να σοβαρευτεί και να µιλάει τη γλώσσα της 
αλήθειας. Ποια 11.000€, κύριε Χατζηκοµνηνέ, θα στοιχίσει το άγαλµα που θα 
µεταφέρουµε; Είναι ντροπή να το λέτε και µόνο. Θέλετε να παίξετε µε τις κουβέντες 
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και µε τα κανάλια θέλετε να παίξετε. ∆εν µας ενδιαφέρει τι θα παίξει ο καθένας, σας 
το λέω. Να παίξει την αλήθεια. Είναι ντροπή να λέτε ψέµατα. 
κ. Άρης Χατζηκοµνηνός (Επικ. Μείζονος Αντιπολ. ∆ηµ. Μυτιλήνης:  περίµενα 
λοιπόν από τον πρόεδρο του δηµοτικού συµβουλίου, όταν κάποιοι συνάδελφοι, οι 
οποίοι έχουν και τίτλους σηµαίνοντες, δήµαρχος, αντιδήµαρχος, προσβάλλον έναν 
άλλο δηµοτικό σύµβουλο, τουλάχιστον να παρεµβαίνετε, αλλά εσάς προφανώς σας 
βολεύει αυτή η κατάσταση και η όξυνση, γιατί ξέρετε κάτι; Το σοβαρό θέµα, ίσως το 
πιο σοβαρό, το έχετε βάλει τελευταίο γιατί ξέρετε εσείς πώς κρίνετε τη σοβαρότητα 
των θεµάτων. Το κλείσιµο της κυκλοφορίας π.χ. στους δρόµους της Μυτιλήνης, το 
έχετε τελευταίο. Κι αν πάει το δηµοτικό συµβούλιο κατά τις δώδεκα, θα το 
συζητήσουµε εµείς και εµείς. Είναι µέσα στην επιτροπή κυκλοφοριακού. Το κρίνατε 
ότι δεν είναι σοβαρό. Τέλος πάντων εγώ δεν θα ακολουθήσω σ’ αυτήν την 
κατεύθυνση ούτε τις ύβρεις ούτε τις εκδηλώσεις, έτσι, πανικού, που εκδηλώνει η 
δηµοτική αρχή τελευταία. Τις εξάρσεις αυτές πανικού, το επαναλαµβάνω, που 
εκδηλώνει. Βλέπει ότι τελειώνει η θητεία της και ουσιαστικά αυτά , τα οποία 
υποσχέθηκε στο Μυτιληνιό λαό, έµειναν φρούδες ελπίδες. Κύριοι για το 
συγκεκριµένο θέµα, εγώ έθεσα συγκεκριµένα ερωτήµατα και έδωσα συγκεκριµένες 
απαντήσεις. Μίλησα για το κόστος του να γκρεµίζω, να ξαναχτίζω και να γκρεµίζω, 
στο οποίο φυσικά δεν απαντάτε. Σας βλέπω ότι έχετε πάθει έτσι µια ψύχωση µε τα 
κανάλια. όλο στα κανάλια αναφέρεστε. Είναι λάθος αυτό, να ασχολείστε µε τα 
κανάλια και να µην βλέπετε το έργο, για το οποίο σας ψήφισε ο Μυτιληναϊκός λαός  
και ήρθατε εδώ να επιτελέσετε. Είσαστε µόνιµα µε την επωδό τα κανάλια και η 
επικοινωνία. ∆εν σας ακολουθούµε σ’ αυτό, δεν µας ενδιαφέρει να προασπίζουµε 
απλά τα συµφέροντα των δηµοτών µας, του 49,5% των Μυτιληνιών που µας έβαλαν 
εδώ για να σας ελέγχουµε. Και να ξέρετε, όσο κι αν σας ενοχλεί, ότι εµείς θα 
συνεχίσουµε να σας ελέγχουµε. Όσο για τα έργα, αυτά τα βαρύγδουπα 1,5 
δισεκατοµµύριο, στο σπίτι του κρεµασµένου δεν µιλάνε για σχοινί, κύριε 
αντιδήµαρχε. 
Τέλος του ρεπορτάζ στο χρονικό σηµείο 0:05:49 και επαναφορά στο στούντιο των 
ειδήσεων. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Στο σηµείο αυτό να καλησπερίσω τον καλό συνάδελφο, 
το Γιώργο Αδάλη. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Καλησπέρα. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γιώργο, το τι γίνεται, ουδείς γνωρίζει, ουδείς απαντά, 
άλλα λόγια να αγαπιόµαστε και βεβαίως αυτός που πληρώνει είναι ο έρµος ο πολίτης, 
ως είθισται, για πράγµατα που σίγουρα δεν φέρει καµία ευθύνη. Αυτό είναι το µόνο 
σίγουρο.  
Ο κ. Γιώργος Αδαλής κάνει εύγλωττες χειρονοµίες επί της οθόνης δηλώνοντας τη 
σύγχυση που επικρατεί και κουνά αποδοκιµαστικά το κεφάλι. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ποιος θα φέρει ευθύνη; 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Ο πολίτης δεν φέρει καµία ευθύνη. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ο πολίτης, συγγνώµη, οι πολίτες όλοι εµείς… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Αν φέρουµε ευθύνη για αυτούς που εκλέγουµε. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Την πρωταρχική ευθύνη γιατί εµείς πάµε και ψηφίζουµε κάθε 
τέσσερα χρόνια, δεν πάει κανένας άλλος. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Ουδείς αλάνθαστος. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Τώρα βέβαια δεν ξέρω, αν θα φέρουνε και εκτός των τειχών 
ψηφοφόρους, κατάλαβε; ∆ηλαδή, αν έχουν το δικαίωµα να ψηφίζουν-ξέρω εγώ- δεν 
το λέω ειρωνικά, αλλά, αν έχουν το δικαίωµα να ψηφίζουν… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Λαθροµετανάστες; 
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κ. Γιώργος Αδαλής: ∆εν µιλάω για τους λαθροµετανάστες ακόµα, κάποια στιγµή θα 
ψηφίσουν και αυτοί, αλλά αυτοί οι οποίοι µένουν στην ε ,ε ,ε, στο Σουδάν, στο 
Χαρτούµ, στο Αφγανιστάν στο Αζερµπαϊτζάν, στο Ουζµπεκιστάν και είναι 
Έλληνες… 
 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Οι πλάκες της Αφρικής ανεβαίνουν σιγά-σιγά δηλαδή. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ανεβαίνουν, κι αυτοί οι Έλληνες… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Θα ανταµώσουν κάποια στιγµή. 
κ. Γιώργος Αδαλής: … µπορεί να ψηφίσουν µε επιστολική ψήφο, κατάλαβες, και να 
καθορίζουν αυτοί τις ζωές µας. Λοιπόν εντάξει. Χιούµορ κάνω. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Θα µου επιτρέψεις, δεν ξέρω, αν θέλεις να σχολιάσεις τα 
όσα ειπώθηκαν µεταξύ άλλων στη διάρκεια του δηµοτικού συµβουλίου, αλλά δεν 
κατάλαβα γιατί στην τοποθέτηση του επικεφαλής της µείζονος αντιπολίτευσης, του 
Άρη Χατζηκοµνηνού, δεν απάντησε ο δήµαρχος, να µας πει τι γίνεται µε αυτήν 
την…γιατί είναι πολλά τα ερωτήµατα, αν υπάρχει άδεια από το Σ.Χ.Ο.Π., γιατί τα 
έργα αυτά δεν ξεκίνησαν να γίνουν µετά την … 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ναι. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Τον προγραµµατισµό και την υλοποίηση των έργων και 
θα µου επιτρέψεις, αν είµαστε έτοιµοι από το κοντρόλ να ακούσουµε πριν είκοσι επτά 
µήνες ακριβώς, δηλαδή ενάµισι µήνα µετά την ανάληψη της διοίκησης του ∆ήµου 
Μυτιλήνης από τη δηµοτική αρχή του Νάσου Γιακαλή, το τι είχε δηλώσει ο 
αντιδήµαρχος Μυτιλήνης, Παντελής Πατερέλης για αυτήν την πλατεία µε αφορµή το 
ξήλωµα της… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Α, µη το βάζεις αυτό, σε παρακαλώ πολύ, µην το βάλεις. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Μα επίτρεψέ µου, να θυµηθούν και οι τηλεθεατές, το τι 
λέµε, το τι… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Μα σε παρακαλώ τώρα! 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Το τι δεν λέµε, το τι εννοούµε και το τι δεν εννοείται. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Εδώ γίνονται ενέσεις λήθης, ενέσεις λήθης γίνονται εδώ. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  ∆εν µε απασχολεί το τι κάνει ο καθένας. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Εσύ θα βγάλεις τώρα τι λέγανε, ξέρω εγώ πριν. Εδώ γίνεται 
ολόκληρη προσπάθεια να βγάλουµε ενέσεις λήθης.  
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Από τη στιγµή που καταγράφονται για όλα τα 
πράγµατα. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Εδώ κάθε µέρα µας βάζουνε µες στο µυαλό… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Ναι, αλλά λαός χωρίς µνήµη, ίσον λαός 
καταδικασµένος, έλεγαν οι αρχαίοι ηµών πρόγονοι. Ας θυµηθούµε λοιπόν το τι είχε 
υποστηρίξει ο αντιδήµαρχος Μυτιλήνης, Παντελής Πατερέλης στις 7 Φεβρουαρίου 
του 2007, άµα τη αναλήψει των καθηκόντων, περίπου ενάµισι µήνα της δηµοτικής 
αρχής του Νάσου Γιακαλή. 
Έναρξη ρεπορτάζ µε απόσπασµα από το δελτίο της 7.2.2007 να  επαναπροβάλλεται στο 
χρονικό σηµείο 0:08:43. 
Εκφωνήτρια του ρεπορτάζ: Σήµερα το πρωί προχώρησε η νέα δηµοτική αρχή στην 
αποκατάσταση του τριγώνου της πλατείας των Κυπρίων Πατριωτών. Σύµφωνα µε τον 
αντιδήµαρχο, Παντελή Πατερέλη, η αποκατάσταση της πλατείας ξαναγίνεται, όπως 
πριν για λόγους λειτουργικότητας. 
κ. Παντελής Πατερέλης: Ξεκίνησε σήµερα το πρωί η αποκατάσταση του οδοστρώµατος στην 
Πλατεία Κυπρίων Πατριωτών, το γνωστό τρίγωνο, το οποίο απασχόλησε το τελευταίο χρονικό 
διάστηµα και δηµοσιεύµατά σας, αλλά και αρνητικά σχόλια. Αποκαθίσταται όπως ήταν η πλατεία 
στην προηγούµενη κατάστασή της. Θέλω να ευχαριστήσω όσους συνεργάστηκαν αυτόν το µήνα, 
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τον εργολάβο του έργου, την τεχνική υπηρεσία του ∆ήµου κι όλους τους εµπλεκόµενους φορείς 
ούτως ώστε να προχωρήσουµε σε αυτήν την αποκατάσταση και αυτής της πλατείας. Επίσης ήθελα 
να πω ότι µια από τις πρώτες προτεραιότητές µας θα είναι τώρα να δηµιουργηθεί το δίκτυο 
ύδρευσης-αποχέτευσης πολύ γρήγορα, να αποκατασταθεί όπως ήταν η πλατεία και να γίνει και 
ό,τι χρειάζεται ούτως ώστε να είναι λειτουργική. 
Εκφωνήτρια του ρεπορτάζ: Σε άλλο σηµείο ο κ. Πατερέλης εξηγεί ότι πρόκειται για 
µία λανθασµένη σειρά έργων που οδήγησε τη νέα δηµοτική αρχή σε αυτήν την 
κίνηση και συγκεκριµένα αναφέρεται στο γεγονός ότι πρέπει πρώτα να 
πραγµατοποιηθούν οι υποδοµές των έργων και µετά να υλοποιηθούν τα έργα. 
κ. Παντελής Πατερέλης: Επειδή όλα τα έργα πρέπει να γίνονται µε µία σειρά, θα 
ήταν αδιανόητο να προχωρήσουµε στη διαµόρφωση αυτού του χώρου χωρίς να 
γίνουν οι υποδοµές. Θα γίνουν πρώτα οι υποδοµές, ύδρευση-αποχέτευση, θα γίνει κι 
ο ποταµός της Λαγκάδας που λέµε, ο οποίος ξεκινάει από το λιµάνι κι ανεβαίνει προς 
την πλατεία της Αλυσίδας, µετά θα εφαρµοστεί η εγκεκριµένη µελέτη, όπως έχει 
περάσει απ’ το Σ.Χ.Ο.Π., απ’ το Υπουργείο Αιγαίου τον Αύγουστο του 2002 µε ό,τι 
αυτό συνεπάγεται. Καθώς επίσης θα γίνει και η φωτεινή σηµατοδότηση, αφού βέβαια 
γίνουν οι υποδοµές διότι θεωρούµε απαράδεκτο να κάνουµε πρώτα τη φωτεινή 
σηµατοδότηση και µετά να ξανασκάψουµε σε έξι µήνες για να γίνουν οι υποδοµές 
ύδρευσης-αποχέτευσης. 
ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ψΕΙΡΗΝΗ ΒΑΜΒΟΥΚΟΥ 
Επαναφορά στο στούντιο των ειδήσεων στο χρονικό σηµείο 0:10:53. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γιώργο! 
κ. Γιώργος Αδαλής: Τι να πω τώρα! 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  ∆εν ξέρω. Εδώ σχολιάζεις τα θέµατα της επικαιρότητας, 
σχολιάζεις τα γεγονότα που αφορούν άµεσα την κοινωνία του βορειοανατολικού 
Αιγαίου και ιδιαίτερα έχεις εστιάσει την προσοχή σου στα του δήµου Μυτιλήνης και 
τα της νοµαρχίας. Επόµενο είναι τώρα να δούµε, τι έγινε γιατί απ’ ό,τι κατάλαβα ο κ. 
Πατερέλης την εποχή εκείνη έλεγε ότι καταστρέφουµε τη νησίδα που έφτιαξε η 
προηγούµενη δηµοτική αρχή του Άρη Χατζηκοµνηνού διότι σε σύντοµο χρονικό 
διάστηµα θα γίνουν τα έργα ύδρευσης-αποχέτευσης στην πλατεία Αλυσίδας και στο 
Λαζαρέτο, στον αποκαλούµενο και ποταµό και µετά θα τοποθετηθούνε φωτεινοί 
σηµατοδότες, θα πάρει τη µορφή, τη σύγχρονη που έχει η πλατεία µέσα από τη 
µελέτη των Σ.Χ.Ο.Π.. Τα λέω καλά; 
Ο κύριος Αδαλής προβαίνει σε µια σειρά εύγλωττες κινήσεις απαξίωσης πριν εκφραστεί 
µε λόγια. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Κοίταξε! Έχεις πάει νηπιαγωγείο; 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Ξέρω, θα αρχίσω να αµφιβάλλω τελικά. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Όταν πηγαίναµε νηπιαγωγείο, µας ρωτούσε η δασκάλα, η κυρία 
Μαργαρίτα, και µας έλεγε παιδιά, πέστε µας αυτό. Κι όταν λοιπόν εµείς στην τάξη 
δεν ξέραµε να απαντήσουµε, αρχίζαµε λοιπόν προκειµένου να µην πούµε δεν ξέρω 
γιατί φοβόµασταν, και λέγαµε το τσιγκολελέτα-τσιγκολελέτα, πράσινα κουφέτα. 
Αυτό γίνεται τώρα. Αυτό γίνεται. ∆ηλαδή, είναι να τρελαίνεσαι. Εγώ το κράτησα, ας 
πούµε, ότι 7.2.2007, δηλαδή τριάντα πέντε µέρες, πριν σαραντίσει δηλαδή η νέα 
διακυβέρνηση αυτής εδώ της πόλης, ότι µπορεί να δώσαµε λεφτά, ας πούµε, επί 
Χατζηκοµνηνού για να φτιάξουµε αυτό το τρίγωνο, αλλά επειδή εµείς κρατάµε τη 
σειρά, θα πρέπει λέει τώρα να τα σπάσουµε αυτά εδώ πέρα για να περάσουν τα 
δίκτυα αγωγών από κάτω, να γίνουν όλα αυτά τα έργα υποδοµής και µετά να µπουν 
τα φανάρια και τα λοιπά. Τώρα εγώ κάθοµαι κι αναρωτιέµαι ∆ηλαδή απ’ το 7.2.2007 
τριάντα φορές τη µέρα είµαι εκεί. Πάω κι έρχοµαι. ∆εν είδα κανένα έργο 
αποχέτευσης. 
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Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γίνονται υπόγεια µήπως; 
κ. Γιώργος Αδαλής: Α, δεν ξέρω, εκτός κι αν κάνουν καµιά σήραγγα. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Με το µετροπόντικα; 
κ. Γιώργος Αδαλής: ∆εν τον έχουν φέρει το µετροπόντικα, τον έχουν κατεβάσει απ’ 
τη Λαγκάδα, αλλά µετά το ξανασκέφτηκα πάλι το θέµα και λέω, αν ήταν ο 
µετροπόντικας… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Νιώθεις κανέναν κλυδωνισµό; 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ναι, θα νιώθαµε κάτι, κάνα κραδασµό. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Εκεί που κάθεσαι κανένα τράνταγµα; 
κ. Γιώργος Αδαλής: Κι επειδή εκεί πέρα, δεν ξέρω, κάτι λέγεται κι ακούγεται, θα 
‘χαν πέσει και κάνα δυο πολυκατοικίες κάτω. Έτσι; Με το µετροπόντικα, άµα υπήρχε 
µετροπόντικας. Συγκράτησα λοιπόν, το οποίο έλεγε ότι εµείς κάνουµε πρώτα τις 
υποδοµές, δηλαδή τι υποδοµές γίνανε τώρα κι εµείς δεν τις πήραµε χαµπάρι, ας 
πούµε; Και ξαφνικά βρεθήκανε οι πλατείες και τα φανάρια! 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Θα µου επιτρέψεις να πάµε σε διάλειµµα και θα 
επιστρέψουµε για να δώσουµε συνέχεια γιατί έχει συνέχεια το ζήτηµα. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Να σου πω. Υπάρχει µια παγκόσµια πρωτοτυπία, την οποία θα 
στην πω τώρα ή µετά; 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Μετά τις διαφηµίσεις  γιατί όντως είναι παγκόσµια 
πρωτοτυπία. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Α! Εντάξει. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Πάµε λοιπόν σε ένα σύντοµο διαφηµιστικό διάλλειµα κι 
επιστρέφουµε για να σχολιάσουµε και να αναλύσουµε µαζί µε το Γιώργο Αδαλή, τον 
καλό συνάδελφο τα τεκταινόµενα στο χώρο της πλατείας Κυπρίων Πατριωτών γιατί 
σύµφωνα µε όσα υποστηρίζει ο Γιώργος Αδαλής, υπάρχει µία παγκόσµια 
πρωτοτυπία. Σύντοµο διαφηµιστικό διάλλειµα κι επιστρέφουµε για να δούµε ποια 
είναι αυτή. 
Μεσολαβεί διαφηµιστικό διάλλειµα από το χρονικό σηµείο 0:14:01 έως το χρονικό 
σηµείο 0:18:31. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Επιστρέφουµε στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων για να 
αναλύσουµε και να σχολιάσουµε µε τον καλό συνάδελφο, το Γιώργο Αδαλή τα 
τεκταινόµενα στην πλατεία Κυπρίων Πατριωτών της πόλεως Μυτιλήνης, του ∆ήµου 
Μυτιλήνης. Βεβαίως Γιώργο, επειδή µε κατηγορείς ότι είµαι άκοµψος και δεν σου 
επιτρέπω να σχολιάσεις, όλος ο χρόνος δικός σου και για το θέµα, αλλά και για αυτό 
που σκοπεύεις να αποκαλύψεις και είναι παγκόσµια πρωτοτυπία. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Είσαι πολύ καλός τελικά. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Σ’ ευχαριστώ πολύ. 
κ. Γιώργος Αδάλης: Λοιπόν άκουσέ µε! Καταρχάς άκουσα εδώ τον κύριο Γιακαλή 
να λέει ότι ο κ. Χατζηκοµνηνός λέει ψέµατα. Σου είπα προηγουµένως ότι σε αυτό το 
συγκεκριµένο σηµείο έξω από την Καβέτσου, εγώ είµαι τριάντα φορές τη µέρα. 
Χωρίς υπερβολή, περνάω από κει, πάω κι έρχεται η µέρα πάνω από τριάντα φορές. Κι 
ο κύριος Χατζηκοµνηνός όχι απλά δεν λέει ψέµατα, αυτή τη στιγµή φαίνεται ότι 
υπάρχει µια τεράστια αναντιστοιχία λόγων και έργων, λόγων και πράξεων ετούτης 
της δηµοτικής αρχής, η οποία τελικά αποδεικνύεται ότι  ο κύριος Χατζηκοµνηνός 
µόνο ψέµατα δεν λέει. Όταν τους κατηγόρησε ότι εδώ υφαρπάξατε την ψήφο των 
ταξιτζήδων, πήγατε, σπάσατε το κράσπεδο αυτό, τώρα έρχεστε να το ξανακάνετε, 
διότι τότε λέγαµε ότι το σπάσαµε γιατί έπρεπε να κάνουµε έργα υποδοµής. Ποια έργα 
υποδοµής κάνανε και δεν τα πήραµε χαµπάρι εµείς; Τι ήταν, µυστικά έργα ήταν; 
Όπως άκουσα τον κ. Χατζηκοµνηνό να λέει µυστικά κονδύλια λέει βρίσκετε και τα 
σπάτε και τα ξαναφτιάχνετε; Έρχοµαι στην παγκόσµια πρωτοτυπία. Πέρα του ότι έχει 
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γίνει πλέον δεδοµένο και συνήθεια να µην αποκαλύπτουν στον κόσµο ποιες είναι οι 
εγκεκριµένες µελέτες των Σ.Χ.Ο.Π., δηλαδή τι έχει εγκριθεί να κάνουν εκεί πέρα. 
Έχει εγκριθεί να κάνουν µια πλατεία; Έχει εγκριθεί να κάνουν µια γλώσσα, αυτή που 
λέµε που τη φτιάξανε, που τη σπάσανε και τη ξαναφτιάχνουνε τώρα; Έχει εγκριθεί να 
βάλουν σιντριβάνια, τις προτοµές, ξέρω εγώ, µεγάλων ηρώων της επανάστασης του 
1993; Που έγινε η µεγάλη επανάσταση τότε κι ο νοών νοείτω! Τι έγινε δηλαδή; Τι θα 
κάνουν εκεί πέρα; Γιατί τα κρατάνε µυστικά και πρέπει να ζορίζονται ακόµα και οι 
δηµοσιογράφοι να ψάχνουν να βρουν τι γίνεται. ∆ιότι εδώ τώρα, όποιος έχει δει τι 
σκοπεύουν να κάνουνε σήµερα κι αν έχεις πλάνα µπορείς να τα δείξεις και θα µπω 
µετά στην ουσία. Υπάρχει ένα τρίγωνο και λένε θα βάλουµε φανάρια κι ουδείς 
καταλαβαίνει γιατί σε αυτό το τρίγωνο θα µπουν, αφού όποιος έρχεται… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Είµαστε έτοιµοι να δούµε εδώ. Ήδη βλέπουµε πίσω. 
Κάποια στιγµή θα ‘ρθούν και µπροστά, επίτρεψέ µου, θα ‘ρθούν και µπροστά. 
Παρατίθενται σε αυτή τη χρονική στιγµή διάφορα πλάνα από το εν λόγω σηµείο της 
τοποθέτησης φωτεινών σηµατοδοτών για να διανθιστούν τα λεγόµενα των συνοµιλητών 
και να υποστηριχθεί µε εικόνες η περιγραφή, ώστε να γίνει ευκολότερα κατανοητή από 
τους τηλεθεατές.. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Ωραία. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Για να τα δουν και οι τηλεθεατές. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Όποιος έρχεται από την οδό-για να πω στον κόσµο και να 
καταλάβει- από την οδό που είναι τα ταχυδροµικά, το Ταχυδροµικό Ταµιευτήριο, 
όποιος έρχεται από κει, µπαίνει στη δεξιά λωρίδα και συνεχίζει. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Για να βγει στην Καβέτσου. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Όποιος έρχεται από την πλατεία… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Από την Κωνσταντινουπόλεως. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Από την Κωνσταντινουπόλεως, δηλαδή από τη Νοµαρχία 
πλευρά… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Είτε πάει στην Καβέτσου είτε φεύγει ευθεία. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Μπράβο! Λοιπόν, άρα ο καθένας έχει τη δικιά του λωρίδα, 
µπαίνει µέσα, τα φανάρια εκεί τι χρειάζονται; Γιατί να µπουν φανάρια εκεί δηλαδή; 
Ποιος ήταν αυτός, ο οποίος είπε ότι θα µπουν εκεί φανάρια; Ήταν κάποιος, όπως έχω 
ακούσει πολλές φορές, που έκανε τη µελέτη κάτω από το αίρ-κοντίσιον στο γραφείο 
του στην Αθήνα; Κάπου, στην Α΄, Β΄ Αθηνών, δεν ξέρω ποια εκλογική περιφέρεια 
είναι εκεί που κάνουν τις µελέτες; Και πάλι χαριτολογώ. Ποιος ήταν αυτός που έβαλε 
τα φανάρια εκεί; Να µας το πούνε. Να πούνε είναι ο κύριος τάδε. Τα ‘βαλε τα 
φανάρια εκεί. Μάλιστα. Αυτός ο κύριος, τάδε που φαντάζοµαι ότι πληρώθηκε για να 
µπουν τα φανάρια εκεί, µπορεί να µας απαντήσει σε αυτό το σηµείο που βλέπουµε 
τώρα εδώ, αν µπορεί να ξαναπαίξει δηλαδή το πλάνο, όχι εδώ. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Βεβαίως στη στροφή… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Να το ξαναδούµε.  
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Στη στροφή, ερχόµενοι, ακριβώς αυτό εδώ το σηµείο 
είναι. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Όχι, όχι εκεί, εδώ δεν είναι, απ’ την άλλη πλευρά, τη δεξιά 
πλευρά. Στρίβεις λοιπόν, για να προσπαθήσω να τα περιγράψω, στρίβεις απ’ τα 
ταχυδροµικά, από δω, από δω, όπως το βλέπουµε τώρα από το Ταχυδροµείο… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Από δω ακριβώς και φτάνεις εδώ 
κ. Γιώργος Αδαλής: …και φτάνεις εδώ. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Σε αυτό το στύλο. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Αυτό. Στα πέντε µέτρα µετά τη στροφή εκείνη, κυρίες και 
κύριοι, έχετε δει ένα µέρος στον πλανήτη αυτό, όχι στον Άρη στο διάστηµα, δεν 
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µιλάω για τα «UFO» τώρα αυτή τη στιγµή, έτσι; Για το πώς ζουν τα «UFO», οι 
Αρειανοί στις περιοχές. Εδώ σε αυτόν τον πλανήτη, έχετε ξαναδεί πέντε µέτρα µετά 
από στροφή φωτεινό σηµατοδότη; Κι απ’ τις δύο πλευρές, να δεξιά εδώ αυτή η 
κολώνα, εδώ δεξιά στο πλάνο θα µπει ένας και αριστερά σήµερα το βράδυ, ερχόµενος 
από κει, έβαλαν και τον άλλο. Κι ο ένας πάνω στη στροφή κι ο άλλος πάνω στη 
στροφή. Αυτός λοιπόν ο µέγας νους που σχεδίασε την τοποθέτηση των φαναριών 
εκεί, και δεν ξέρω, αν τοποθέτησε, γιατί δεν έχουν βγει ακόµα είναι στην 
τσιγκολελέτα.  
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Να ρωτήσω κάτι, Γιώργο; 
κ. Γιώργος Αδαλής: Μισό λεπτό-µισό λεπτό να ολοκληρώσω. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Ολοκλήρωσε! 
κ. Γιώργος Αδαλής: Είναι πολύ σηµαντικό. Είναι στην τσιγκολελέτα ακόµα. 
Τσιγκολελέτα παίζουνε, δεν έχουν βγει, να πούνε, αν όντως αυτά προβλέπονται από 
καµιά µελέτη και σε ποιο σηµείο της προβλέπονται. ∆ιότι έρχεται λοιπόν αυτός, 
έρχεται αυτός, πρόσεξε, έρχεται αυτός από τα ταχυδροµεία, ο οδηγός… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Από τη... [∆ερβουνάζο (;)]. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Και καλά να είµαι εγώ και εσύ που είµαστε εκεί και το ξέρουµε. 
Εις τη Μυτιλήνη δεν έρχονται τουρίσται; ∆εν έρχονται ξένοι άνθρωποι; Που θα 
πάρουν το αµάξι και πρώτη φορά θα περάσουν από κει; Φαντάζεστε την έκπληξη 
ενός ανθρώπου που δεν έχει ξαναπεράσει από κει, που πάει να πάρει τη στροφή, µε 
τριάντα χιλιόµετρα θα σου πω εγώ, και στα πέντε µέτρα αντικρύζει κόκκινο φωτεινό 
σηµατοδότη! Και φαντάζοµαι, άµα δεις ότι πριν από κει λένε ότι έχει και διάβαση 
πεζών. ∆ηλαδή θα ‘ναι κόκκινο για τα αυτοκίνητα, θα περνάνε οι πεζοί αµέριµνοι, ότι 
µπορούν να περάσουν απέναντι και θα ‘ρχεται ο άλλος πατηµένος και θα βλέπει 
ξαφνικά µπροστά του το κόκκινο φανάρι. Πότε θα προλάβει να σταµατήσει αυτός ο 
άνθρωπος; Το ίδιο γίνεται και από την πλευρά της Νοµαρχίας. Θα πηγαίνει ο άλλος 
να στρίψει µες στη Καβέτσου και ξαφνικά θα βλέπει κόκκινο. Κι εκεί διάβαση πεζών. 
Εάν, θα µε συγχωρέσετε πολύ, επειδή αυτά ρώτησα έναν φίλο µου, που είπα πριν 
Έλληνα στο Αζερµπαϊτζάν, έναν άλλο στο Καζακστάν, ένα στο Ουζµπεκιστάν, έτσι; 
Αν έχουν δει ποτέ σ’ αυτές τις χώρες, οι οποίες είναι υπό ανάπτυξη και δεν είπα για 
κάποια τριτοκοσµική χώρα χειρότερη, υπό ανάπτυξη αυτές οι χώρες. Αν έχουν δει 
δύο φανάρια σε πλατεία µετά από στροφή, αν το ‘χουνε δει, και µε πέρασε για τρελό. 
Κι όποιον να τον ρωτήσεις αυτό, θα τον περάσουν για τρελό. Εδώ λοιπόν, επειδή 
υπάρχει µεγάλος κίνδυνος σε ό,τι αφορά τη σωµατική ακεραιότητα των οδηγών, αλλά 
και των πεζών. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Πρωτίστως των πεζών, Γιώργο. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Και των πεζών. Τι θα πρέπει να κάνουµε εµείς τώρα δηλαδή; Να 
ξαναυποστούµε άλλη µια γραφικότητα, όπως πιο κάτω που κάνανε αυτήν την 
τεράστια πλατεία κι ενώ τους το λέγαµε, φώναζε ο κόσµος, φωνάζανε οι 
µαγαζάτορες, δεν είναι αυτό το σοβαρό πράγµα που κάνετε. Κάνετε τους φαρδείς 
δρόµους της Μυτιλήνης στενούς. ∆εν είναι σοβαρό, βρε παιδιά αυτό το πράγµα. 
Έπρεπε πρώτα να το κάνουνε, να δουν ότι δεν περπατάει και µετά να δώσουν άλλα 
λεφτά να πάνε να το ξαναχαλάσουν. Μιλάµε για τη σταγόνα δεν … 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Επίτρεψέ µου, είχαν χαλάσει, είχαν χαλάσει πρώτα το 
έργο που είχε γίνει µε τους φοίνικες. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Έτσι, ναι. Άλλα λεφτά εκεί! 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Προχωρήσανε στο µεγαλύτερο… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Έτσι. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Και τώρα βεβαίως πάλι διαπίστωσαν… 
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κ. Γιώργος Αδαλής: Για να ολοκληρώσω, περίµενε επειδή έχουµε κι άλλα κι άλλες 
ιστορίες. Εκεί λοιπόν… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Χρόνο δεν έχουµε. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Α, θα βρούµε και χρόνο µην κάνεις, το πολύ-πολύ ξανάρχοµαι 
κι αύριο ή το Σάββατο. Λοιπόν, εκεί λοιπόν υπάρχει µία µελέτη, η οποία ή έχει 
εγκριθεί απ’ τα Σ.Χ.Ο.Π. ή δεν έχει εγκριθεί απ’ τα Σ.Χ.Ο.Π.. ∆εν µπορεί να είναι 
κάτι ενδιάµεσο. Πολύ φοβούµαι λοιπόν ότι µπορεί να είναι και κάτι ενδιάµεσο. ∆ιότι 
υπάρχει ένα τρίγωνο εκεί, το οποίο θα γυρίσουν τη φορά των ταξί προς τη Νιάνια και 
θα βγάζουν στη, τα ταξί, πώς το λένε; 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Στην προκυµαία. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Στην προκυµαία. Εκεί λοιπόν κόψαν και το τρίγωνο κι αφήσαν 
λέει να περνάνε τα ταξί. Έχουν διανοηθεί τι κάνουν; Έχουν διανοηθεί και έχουν 
σκεφθεί αυτήν τη στιγµή ότι αυτό το πράγµα είχε γίνει και µέσα σε εικοσιτέσσερις 
ώρες το ‘χε δοκιµάσει. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Άλλαξαν διότι είναι διπλής κατευθύνσεως δρόµος και 
τελικά… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Όχι, το αλλάξανε άρον-άρον, το ‘χανε δοκιµάσει επί δηµοτικής 
αρχής Χατζηκοµνηνού, ενώ εγώ εκεί είµαι κάθε µέρα και τα βλέπω, και γίνανε δυο 
τροχαία µέσα σε εικοσιτέσσερις ώρες. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Βεβαίως. Είναι επικίνδυνη στροφή. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Κι άρον-άρον το αλλάξανε. Η δε κυκλοφοριακή φόρτιση αυτής 
της περιοχής- έχω ένα ερώτηµα να τους κάνω- γιατί τους ακούω συνέχεια που λένε τα 
πλακόστρωτα και τα πλακάκια και τα πλακάκια, τα πλακάκια, και τα πλακάκια. 
Ωραία. Αφού λοιπόν τώρα θα κάνουν όλες αυτές τις αλλαγές, ποιος ο λόγος να 
κατεβαίνουν από πάνω, από την Αγίου Θεράποντος, να περνάνε µπροστά από την 
οδό… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Την Ερµού. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Να περνάνε και να κατευθύνονται. Γιατί; Και να χαλάνε και το 
πλακόστρωτο. Παλιά δεν ήτανε επί Χατζηκοµνηνού, έβγαζε αυτή η οδός πίσω από 
τον ΟΤΕ και µπαίνανε µες στη Μπουρνάζου; Και µόλις βγήκε τούτη η δηµοτική 
αρχή, το αλλάξανε και ρυθµίσανε την οδό προς τα κάτω απ’ τα πλακάκια, τα οποία 
φοβούνται µη χαλάσουνε, ενώ τώρα που ρίξανε την οδό δεν φοβούνται µη τα 
χαλάσουνε; Τώρα λοιπόν που θα αλλάξει η κατεύθυνση στα ταξί, δηλαδή τι, θα είναι 
τα ταξί µε τη µούρη προς την προκυµαία κι αυτοί που κατεβαίνουν τον Άγιο 
Θεράποντα, θα τέµνονται και θα ‘ναι και τα σχολειά απέξω µε τα µωρά να βγαίνουνε; 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Είναι πολύ σοβαρά, αλλά ένα ερώτηµα… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Είναι. Θα αλλάξουν, όχι να αλλάξουνε τη κατεύθυνση του 
Αγίου Θεράποντα. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γιώργο,… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Και να τη βάλουν από πίσω από τον ΟΤΕ, όπως ήταν παλιά. 
Γιατί δεν την αλλάξανε µόλις αναλάβανε; ∆εν το καταλαβαίνω αυτό. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Θα πάρεις απαντήσεις σου σε λίγο. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Και λέω λοιπόν τώρα, είχε η Μυτιλήνη, ήτανε τυχερή κι είχε 
δυο λαµπρούς αξιωµατικούς της Τροχαίας, µιλάω για τον κ. Κουρτσουµπά και το 
σηµερινό, τον κ. Καλέλη. Φαντάζοµαι ότι αυτοί οι άνθρωποι, οι δύο, έτσι; Και µιλάω 
γιατί και για τον κ. Κουρτσουµπά γιατί έζησε όλες αυτές τις επί χάρτου ασκήσεις 
µαθητευόµενων µάγων, έτσι τους λέω εγώ, επί χάρτου ασκήσεις µαθητευόµενων 
µάγων, που θέλουν µε µαγικά να λύσουν το κυκλοφοριακό. Αυτοί οι άνθρωποι που 
έχουν µια βαθιά εµπειρία για το τι γίνεται µε το κυκλοφοριακό, έχω την εντύπωση, 
ότι πρέπει να τραβάνε τα µαλλιά τους µε αυτά που βλέπουν. Αυτήν την εντύπωση 
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έχω. ∆ιότι ουδείς τους ακούει, τι λένε. Και για να καταλήξω στην όλη ιστορία σου 
είχα πει και την προηγούµενη φορά, σου έχω πει και τώρα, ότι έχω κάνει κάποιες 
αιτήσεις στα Σ.Χ.Ο.Π., στην Πολεοδοµία και στην Αστυνοµία, εάν όλα αυτά τα έργα, 
τα οποία γίνονται, δεν θα παίζεις να κόβεις τους δρόµους, υπάρχουν εγκεκριµένες 
µελέτες για αυτά. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Εάν δεν υπάρχουν… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Έµαθα… 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γιώργο, πρέπει, πρέπει να συλληφθούνε όσοι εκτελούν 
αυτά, αν δεν υπάρχουν. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Έµαθα, την , από την προηγούµενη Παρασκευή την έχω 
καταθέσει. Έµαθα λοιπόν σήµερα για να ‘µαι δίκαιος, η Πολεοδοµία µου απάντησε, 
εγώ δεν την έχω λάβει, φαντάζοµαι ότι κάπου στο δρόµο θα είναι, τη ∆ευτέρα θα την 
πάρω την απάντηση. Τα Σ.Χ.Ο.Π. δεν έχουν δεήσει να καθίσουν να ασχοληθούν µε 
αυτό το πράγµα, έτσι; Και τα έργα συνεχίζονται. Ρωτάω λοιπόν εγώ τώρα, εάν δεν 
έχουν εγκεκριµένη άδεια και γίνει ένα ατύχηµα, ποιος θα φταίει; Και δεύτερον, αν 
ολοκληρωθεί το έργο, κι αυτήν την ερώτηση θα βάλω και θα κλείσω, µήπως και 
προβληµατιστεί κάποιος από αυτούς που περιµένουνε µε αγωνία αύριο τι θα κάνει ο 
Σάκης. Γιατί το τι θα κάνω εγώ, εσύ κι ο καθένας που κυκλοφορεί, δεν νοµίζω να 
τους πολυνοιάζει κιόλας. Για το Σάκη νοµίζω νοιάζονται. Η ερώτησή µου είναι απλή. 
Αν γίνει αυτό το πράγµα, έτσι; Κι ερθεί ένας σοβαρός άνθρωπος εδώ, πάρει το 
αυτοκίνητό του και µετά πάρει τη στροφή µε τριάντα χιλιόµετρα, που είναι όριο εντός 
πόλεων και ξαφνικά βρει ένα φανάρι και δεν προλάβει να πατήσει κι έχουµε ένα 
τροχαίο θανατηφόρο. Ποιος θα φταίει; Εγώ, τα οποία παλεύω και λέω παιδιά τι 
γίνεται εδώ πέρα, υπάρχουν δεν υπάρχουν άδειες; Που είµαι ο κακός της υπόθεσης 
αυτή τη στιγµή και βγάζω τα λαρύγγια µου; Αυτοί που το φτιάξανε θα φταίνε ή 
µήπως αυτοί οι γύρω-γύρω που τους ανέχονται; Γιατί θα γίνει. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Μάλιστα. 
κ. Γιώργος Αδαλής: Θα γίνει. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Γιώργο,… 
κ. Γιώργος Αδαλής: Μέχρι τότε λοιπόν τους εύχοµαι καλό Σαββατοκύριακο και 
µακάρι να εκπληρωθεί το όνειρό τους, να κερδίσει ο Σάκης τη Γιουροβίζιον για να 
ησυχάσουµε. 
Εκφωνητής των ειδήσεων:  Σ’ ευχαριστώ πολύ Γιώργο. 
Τέλος της αναφοράς στο θέµα της καταγγελίας στο χρονικό σηµείο 0:30:12 του 
DVD.Το δελτίο συνεχίζεται µε άλλο θέµα. 
Εξίσου οι καταγγέλλοντες προς διαπίστωση της µη αντικειµενικής παρουσίασης της 
είδησης από το «ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV» απέστειλαν σε DVD αντίστοιχο απόσπασµα 
δελτίου ειδήσεων από το «TV ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ», µετά από παρακολούθηση του οποίου 
προέκυψε ότι η είδηση της συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου που µεταδόθηκε 
από τα δύο κανάλια είναι το ίδιο γεγονός, ενώ το µόνο που διαφοροποιείται είναι ο 
τρόπος παρουσίασής της, καθώς στον τελευταίο τηλεοπτικό σταθµό δεν υπήρξε 
περαιτέρω σχολιασµός της είδησης, παρά µόνο παρουσίαση ενός συγκεκριµένου 
αποσπάσµατος της εν λόγω συνεδρίασης.  
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Το ΕΣΡ έχει επιληφθεί της υποθέσεως κατόπιν της από 30.12.2009 καταγγελίας του 
αντιδηµάρχου Παντελή Παντερέλλη και του προέδρου του δηµοτικού συµβουλίου 
Μυτιλήνης  Σταύρου ∆ηµηρούδη. Εκ της αντιπαραβολής της συνεδριάσεως του 
δηµοτικού συµβουλίου Μυτιλήνης κατά την 13.5.2009 προς το επίµαχο δελτίο 
ειδήσεων του ως άνου τηλεοπτικού σταθµού κατά τη 14.5.2009 προκύπτει ότι ο 
τηλεοπτικός σταθµός προέβαλε την ως άνω συνεδρίαση του δηµοτικού συµβουλίου  
κατά τρόπο ελλιπή, δηλαδή ενώ προβάλλονταν οι απόψεις της αντιπολιτεύσεως δεν 
προβλήθησαν οι απόψεις της δηµοτικής αρχής. Όµως πλέον τούτων, µετά την 
προβολή τµήµατος της ως άνω συνεδριάσεως του δηµοτικού συµβουλίου έγινε 
συζήτηση µεταξύ του εκφωνητή του δελτίου ειδήσεων και του προστηθέντος από τον 
τηλεοπτικό σταθµό δηµοσιογράφου Γεωργίου Αδαλή, κατά την οποία τέθηκαν 
ερωτήµατα για δηµοτικά έργα χωρίς να κληθεί ο αρµόδιος αντιδήµαρχος προς 
παροχή αποσαφηνίσεων. Αναµφιβόλως πρόκειται περί δελτίου ειδήσεων το οποίο δεν 
έχει την πληρότητα, αντικειµενικότητα και το αίσθηµα ευθύνης που πρέπει να το 
διακρίνει. Για την εν λόγω εκτροπή ενδείκνυται όπως επιβληθεί στον τηλεοπτικό 
σταθµό η διοικητική κύρωση της συστάσεως.   
 
 

Για τους λόγους αυτούς 
Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
Επιβάλλει στην εταιρεία µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ 
Α.Ε., ιδιοκτήτρια του τηλεοπτικού σταθµού ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου τη 
διοικητική κύρωση της συστάσεως όπως η µετάδοση των γεγονότων πρέπει να είναι 
αληθής, ακριβής, όσο το δυνατόν πλήρης και να παρουσιάζονται µε προσοχή και µε 
αίσθηµα ευθύνης ώστε να µη δηµιουργούν σύγχυση, µε απειλή επιβολής 
αυστηροτέρων κυρώσεων. 
 
 
     Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την 27η  Ιουλίου 2010. 

 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ. 
 
 
 

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙ∆ΗΣ 
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